



**Christof Wandratsch, Honor Swimmer, Germany,
2004**



[Personal Website](#)

Christof Wandratsch set the English Channel record in 7 hours and 3 hours in 2005 after previously missing the record in a 7 hours and 20 minute crossing in 2003. He won the 1991 and 1995 European 25 km Championships and won several International Marathon Swimming Association and the FINA Marathon Swimming World Cup events, including the 32 km (20-mile) Maratona del Golfo – Capri-Napoli in Italy, the 57 km Rio Coronda marathon race in Argentina and the 10 km races in Hong Kong, Dubai and the Red Sea. In 2005, he swam around Manhattan Island in New York, across the Strait of Gibraltar in 2005 and 25 km in Straußberg, Berlin, Germany. In 2006, he swam 63 km in Bodensee, Germany.

[Expanded Biography \(Openwaterpedia\)](#)

[Long Swims Database \(Marathon Swimmers Federation\)](#)

German Translation

Christof Wandratsch setzte 2005 den Rekord im Überqueren des Ärmelkanals in 7 Stunden und 3 Minuten auf, nachdem er Diesen im Jahre 2003 mit einer Zeit von 7 Stunden und 20 Minuten verpasste. Er siegte 1991 und 1995 bei den Europäischen Meisterschaften über die 25km Strecke.

Er gewann mehrere der Wettkämpfe der 'Marathon Swimming Association' und der FINA Marathon Weltcup Serie, einschließlich der 32 km (20-Meilen) Maratona del Golfo – Capri-Napoli in Italien, die 57 km des Rio Coronda Marathon Wettkampfes in Argentinien und die 10 km Marathon Schwimm Wettkämpfe in Hong Kong, Dubai and am Roten Meer.

2005 schwamm er um die Insel Manhattan in New York. Ausserdem überquerte er in 2005 die Seestraße von Gibraltar und er schwamm 25 km in Straußberg, Berlin in Deutschland. 2006 überquerte er die Länge des Bodensees, mit einer Strecke von 63km.